

Title (en)
SELF-LOCKABLE TRANSPORT STRAP.

Title (de)
SELBSTANSCHNALLENDE TRAGVORRICHTUNG.

Title (fr)
SANGLE DE TRANSPORT AUTO-VERROUILLABLE.

Publication
EP 0115491 A1 19840815 (DE)

Application
EP 83902103 A 19830719

Priority
DE 8220609 U 19820719

Abstract (en)
[origin: WO8400286A1] Heavy objects may be transported by one man by means of the self-lockable transport strap. A large panel or surf-board may be transported by means of a support band (1) which passes under the object and of which the two upper ends are connected by means of at least one belt (2). Each belt may be hooked to the end of a conventional strap bearing on the shoulders (4), the band and the belt tightening themselves on the object to be transported.

Abstract (fr)
De lourds objets peuvent être transportés par un homme au moyen de la sangle de transport auto-verrouillable. Un grand panneau ou une planche de surf peuvent être transportés au moyen d'une bande de support (1) qui passe sous l'objet et dont les deux extrémités supérieures sont reliées au moyen d'au moins une courroie (2). Chaque courroie peut être accrochée à l'extrémité d'une sangle conventionnelle d'appui sur les épaules (4), lors d'un transport la bande et la courroie se serrant d'elles-mêmes sur l'objet à déplacer.

IPC 1-7
A45F 3/14; B63B 35/72

IPC 8 full level
A45F 3/14 (2006.01); **B63B 35/79** (2006.01)

CPC (source: EP US)
A45F 3/14 (2013.01 - EP US); **B63B 32/87** (2020.02 - EP US)

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 8400286 A1 19840202; DE 8220609 U1 19830630; EP 0115491 A1 19840815; US 4887752 A 19891219

DOCDB simple family (application)
EP 8300191 W 19830719; DE 8220609 U 19820719; EP 83902103 A 19830719; US 59834784 A 19840312